

## 輔導暨社工科 107 年度 8 月份參訪看板

### The Bulletin Board of the Visiting Activity in August,

2018

#### 1. 財團法人台灣兒童暨家庭扶助基金會新北市分事務所參訪

The Visiting of The New Taipei Office of Taiwan Fund for Children and Families

8 月 9 日下午財團法人台灣兒童暨家庭扶助基金會新北市分事務所李宜聰督導等一行共計 8 名蒞所參訪，由輔導科長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the afternoon of August 9, the Supervisor Yi-Cong Li and 7 members visiting the center, from the New Taipei Office of Taiwan Fund for Children and Families. The Section Chief of the Assistance and Guidance led the guests look around the facility and illustrated the treatment and skill training of the center.

相關照片



相關照片





## 2. 教育部宜蘭縣聯絡處參訪

### The Visiting of Yilan Military Office, Ministry of Education

8月17日上午教育部宜蘭縣聯絡處張文賢督導等一行共計17名蒞所參訪，由副所長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the morning of Aug. 17, the supervisor Wen-xian Zhang and 16 members of Yilan Military Office, Ministry of Education visiting the center. The Deputy Superintendent led the guests look around the facility and illustrated the treatment and skill training of the center.

相關照片

相關照片

